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Bemutatkozás 

Kertész Dániel Tamás vagyok, másodéves matematika – történelem osztatlan tanárszakos 

hallgató. 2004. április 9-én születtem Budapesten, azóta is itt élek. 2014-ben felvételt nyertem 

a László Gyula Gimnázium és Általános Iskola nyolcosztályos gimnáziumi képzésébe, majd 

2022-ben sikeresen leérettségiztem. Egy év szünet után kezdtem meg jelenleg is folyó egyetemi 

tanulmányaimat. 

Motiváció 

Az első egyetemi év előtt nagyon megfogott a sok program és a mentoraink lelkesedése, 

motivációt adtak arra, hogy jelentkezzek a mentorrendszerbe. Végül nem lettem kiválogatva, 

de sokat tanulhattam a képzés alatt mind egyetemi, mind emberi oldalról. Szeretném, hogy a 

következő évfolyamok is ilyen erős hatást kapjanak egyből az egyetemre érkezésükkor és 

szeretnék ezért mindent megtenni. Célom, hogy a nagy hatást elérő programok után bent is 

tartsuk a szakterületi életben a hallgatókat, hogy később ők is képviselhessék magukat és 

társaikat. 

Tapasztalat 

Igyekeztem eddig a lehető legtöbb programon részt venni a szakterület életében, így ott voltam 

a jelentősebb eseményeken, mint például a Kocsmatúrákon, Kincskeresésen, illetve ahogy időm 

engedte, a Tanáris Társasokon és SzaCs-okon. Viszont a szervezői oldalát eddig nem igazán 

láthattam, ez is volt az egyik célom a pozícióra való jelentkezéssel, hiszen sokat tanulhatok 

erről az oldalról is. Részt vettem a tavalyi mentorrendszerben is, ahol láthattam, hogy mikre 

képes néhány kiváló program (barátságok, ötletek későbbi egyetemi, vagy egyetemen kívüli 

programokhoz). Az elmúlt hetekben volt szerencsém segíteni Sárvári Ferencnek a különböző 

programok szervezésében, illetve a programszervezéseken túl többször is leültünk megbeszélni 

a legfontosabb tapasztalatokat, amik szükségesek a tisztségviselői feladatok sikeres ellátásához. 

Emellett jelenleg is részt veszek a mentorrendszer játékhetének szervezésében.  

  



Tervek és elképzelések 

Közélet – Programok 

Azt gondolom, hogy a hagyományos tanáris eseményeknek továbbra is létjogosultsága van, 

azonban sokkal erősebben kell ezeket meghirdetni, a lehető legtöbb helyen, minél több embert 

bevonva. Értem ezalatt a személyes és a közösségi médiás hirdetéseket is. Az erre irányuló 

terveimről a későbbiekben írok. Emellett pozitívnak tartom, hogy az idei tanévben az 

eseményeink egy jelentős része másik szakterülettel közösen lett megszervezve. Ezt fontosnak 

tartom folytatni, hiszen így jobban megismerhetik a különböző szakterületek hallgatói a 

többieket. Erről tervezek egyeztetni a szakterületi koordinátorokkal. 

• A hallgatók bevonása a közösségi életbe 

Ennek a legjobb módja, ha a gólyák már a kezdetektől fogva azt látják, hogy milyen jó dolog 

eseményekre járni, ezért már a nyári gólya-programokon és a Gólyatáborban is ezt kell 

megmutatni nekik. A későbbiekben sűrűn kommunikálnék az évfolyamokkal és kikérném a 

véleményüket az események minőségéről. Általában az aktív hallgatók számára elég egy-két 

hirdetés, ha jó az időpont nekik, akkor megjelennek az eseményeken. Azonban a kevésbé aktív 

hallgatók véleményem szerint kevésbé vannak megszólítva. Őket is meg lehetne találni, először 

egy kérdőívvel, amiben leírhatják, hogy miért nem járnak annyira a programokra és mit 

tehetnénk ennek a javításán. Ha nem sokan válaszolnának erre, akkor személyesen is meg 

lehetne keresni őket. Az évfolyamomon már tettem ilyen lépéseket és többen is adtak ötleteket. 

• Tanáris Napközi 

Mivel ez a nyár egyik legfontosabb egyetemi programsorozata a Gólyatábor mellett, ezért 

szeretném folytatni ennek a hagyományát. Tavaly nyáron a Tanáris Napközi része volt egy 

Tanáris Társas, egy Tanáris Piknik, valamint a Campus Discovery és a Közös Tárgyfelvétel. 

Nem tudtam sajnos részt venni ezeken az eseményeken, de beszéltem a mentorokkal. Ezek 

alapján a kisebb figyelmetlenségekre jobban oda kell majd figyelni, de alapvetően szeretném 

ezeket a programokat az eddigi formájukban megtartani, emellett pedig szorgalmaznék egy 

kérdőívet, amiben a gólyákat kérdeznénk arról, hogy milyennek látták az eseményeket és 

milyen egyéb egyetembe bevezető programokon vettek volna még részt. 

  



• Tanáris Társas 

Alapvetően ez egy fontos esemény, viszont az utóbbi időben hullámzó volt ennek a sikere, ezért 

szerintem nagyon kéne ügyelni az időpontok megválasztására, illetve érdemes lenne más 

szakterülettel közösen megszervezni. 

• Tanáris Kincskeresés 

Ez szintén egy olyan program, amit fontos lenne megtartani. Troják Arnolddal egyeztettünk 

róla, hogy idén a mentorrendszer játékhetének része legyen a kincskeresés, így kari programmá 

fejlődhet és akár nagyobb érdeklődés is lehet iránta. Támogatnám akár a jövőben is ezt a 

formátumot, illetve meg lehetne szervezni akár ősszel, mentorrendszeren kívül is a programot, 

amikor még több gólya aktív még. 

• SZVEÁT, PubQuiz 

Különösen a SZVEÁT egy nagyon várt esemény mindig, továbbra is szeretnék ősszel és 

tavasszal is egy-egy SZVEÁT-ot és PubQuiz-t szervezni másik szakterülettel közösen. 

• Tanáris Kirándulás 

Sajnos az utóbbi években nem tudott megvalósulni, de szeretnék egy – akár oktatókkal közös 

– kirándulást szervezni. A hallgatók és az oktatók sokszor nem láthatják egymást valódi 

emberként, ezen a programon pedig lehetne lehetőség beszélgetniük bármiről és jobban 

megismerni egymást, ami javíthatná a közös munkát. 

• Tanáris Foci 

Azt gondolom, hogy a sport – azon belül is különösen a foci – sok embert bevonzhat és emiatt 

egy sikeres esemény lenne. Elsősorban jó időben, tehát az őszi félévben az első pár hétben, a 

tavaszi félévnek pedig a vége felé (a ZH időszak előtt) lehetne érdemes megszervezni. A 

helyszínre akár alkalmas lehet az Egyetemisták parkjában a kispálya, de akár kereshetünk más 

helyet is. Össze lehetne kötni akár a Tanáris Piknikkel is a programot. 

• Kritériumvizsga-felkészítők 

Az elmúlt két nyáron volt szerencsém részt venni ezeken a felkészítőkön. Először gólyaként, 

tavaly pedig segítettem a mentoroknak a szervezésben. Azt gondolom, hogy nagy segítség ez a 



gólyáknak, könnyebben visszarázódnak a tanulásba és specifikus feladatokat nézhetnek, ezért 

mindenképp megtartanám ezt az eseményt is. 

• SzaCs 

Az a tapasztalatom, hogy maga a SzaCs önmagában viszonylag kevés embert vonz. Ezért jobb 

ötletnek tartom egybevonni egyéb eseményekkel, erre talán a lehető legjobb lehetőség a Tanáris 

Társas idején lehet. Emellett a SzaCs lehetne a fóruma év közben annak, hogy a felsőbbévesek 

akár megoszthassák a tapasztalataikat, vagy akár jegyzeteiket az alsóbb évfolyamokra járókkal. 

Ha van esetleg valamilyen téma, amiről a hallgatók szívesen beszélgetnének és tudnának meg 

többet, akkor akár a témákon belül lehetne szakértőket is hívni ezekre az alkalmakra. 

• Egyéb programok 

A hagyományos programok mellett nyitott lennék új ötletek megvalósítására is. A SzaCs-on, 

illetve kérdőívekkel szeretném felmérni, hogy vannak-e esetleg új javaslatok, amik 

megoldhatóak. 

Közösségi média platformok 

• Facebook/Messenger csoportok 

Ezek a legfontosabb platformok az események hirdetésére és fontos információk megosztására. 

Az eddigieknél viszont többször és sűrűbben szeretném felhívni a figyelmet a programokra. Az 

eseményeket tervezem valamilyen formában dokumentálni, a készült képek és videók 

közzétételével pedig még közelebb lehetne hozni a hallgatókhoz a programokat és kedvet 

kaphatnak hozzá, hogy legközelebb jöjjenek. Mivel a Szakterületi Koordinátor nem fér hozzá 

a szakos Messenger-csoportokhoz, ezért az ott történő hirdetésekben segítséget kérnék a szakon 

aktív hallgatóktól, illetve a mentoroktól. 

• Instagram 

Korábban elsősorban a programokon készült képek megosztására és maguknak a 

programoknak egy posztban történő hirdetésére volt kihasználva. Ezeket is megtartva 

kibővíteném és ’történetek’-ben is sűrűn hirdetném az eseményeket, mivel ezzel szerintem több 

embernek lehetne felhívni a figyelmét. 

  



• Weboldal 

A jelenlegi formájában is pont azt a funkciót látja be, amire alkalmas. Vannak hasznos 

dokumentumok rajta, ha felmerül még valami, akkor a jövőben kiegészíteném. 

• Levelezőlista 

A programok hirdetése ezen a felületen is folyhatna, talán még több embert el lehet ezzel érni. 

Emellett továbbra is megosztanám itt a tanárisokat érintő lehetőségeket és a legfontosabb 

információkat. 

Érdekképviselet 

Igyekeztem a szakterületen belül a lehető legjobban hirdetni a jelentkezést és rávenni az 

embereket. Azt gondolom, hogy jól állunk a képviselőjelöltek számával, köszönöm 

mindenkinek, aki jelentkezett. A jövőben azokat a gólyákat, akiben van potenciál a 

képviselőségre, megkeresném akár személyesen, akár online már az első félévben és 

beszélgetnénk róla, illetve nyomon követném, hogy hogyan változik a hozzáállásuk ehhez. 

Ezen kívül minden létező közösségi médiás felületen hirdetve lennének a választások, illetve 

szintén, már hónapokkal előtte elkezdeném ezeken a felületeken is népszerűsíteni a 

képviselőséget. Szeretném a Választmány munkáját is segíteni megválasztásom esetén. 

Szeretnék az Intézeti Tanácsokba delegált hallgatókkal minden ülés után beszélni, hogy miről 

volt szó, hiszen csak így lehet sikeresen képviselni a szakterületet. Ebben kérném majd a 

delegált hallgatók, illetve a többi szakterületi koordinátor segítségét is.  

Mentorrendszer 

Az idei Mentorrendszer eddigi képzésein, leszámítva a Szakterületi Mentorprogramot, jelen 

voltam, mint mentorjelölt. A szakterületi képzés szervezésében segíthettem Sárvári Ferencnek, 

illetve ahogy már korábban említettem, a játékhét szervezésében is részt veszek. A többi 

mentorjelöltet érzésem szerint már ezen a pár programon is egész jól megismertem, remélem 

jól dolgozhatunk együtt velük a továbbiakban is. 

Problémabejelentő-táblázat 

Az elmúlt években szokás volt, de most télen elmaradt. Azt gondolom, hogy fontos ez a 

táblázat, hiszen egyben, összefoglalva látjuk, hogy melyik tárgyak meghirdetésével van a gond 



és tovább tudjuk küldeni ezt az illetékeseknek. Ez így egy jobb és gyorsabb módszer 

véleményem szerint, mint ha a hallgatók külön-külön írnának az oktatóknak erről. 

Köszönöm a sok segítséget és a jótanácsokat, amiket kaptam a felkészülés során. Külön 

köszönöm Sárvári Ferencnek a felkészítést és a sok támogatást, amit kaptam tőle! 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! Bármilyen felmerülő kérdés vagy kérés esetén 

keress bátran! 

Kertész Dániel Tamás 

kerdantam@student.elte.hu 

06 70 644 0358 

Budapest, 2025. 03. 23. 
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